
 

Bespreekpunten ChristenUnie commissie Beheer en Verkeer 10 februari 2016 

Op 30 november stelde de ChristenUnie vragen* over de parkeerproblematiek aan de 
Van Lenneplaan. Het college antwoordde op 16 december 2015, kort samengevat, voor 
de zomer van 2016 met een voorstel komt om de problematiek op te lossen.  

In overleg met de ondernemers van de Van Lenneplaan is gebleken dat wat in de 

antwoorden staat, al jarenlang beloofd is. Vanaf 2004 zijn gesprekken gevoerd, 

tekeningen gemaakt en voorgelegd maar dit alles liep steeds uit op niets tot en met het 

verzoek aan de ondernemers zelf om tekeningen aan te leveren, omdat er ziekte was bij 

het gemeentelijk ingenieursbureau.  Na een dozijn aan passerende ambtenaren en een 

aantal gaande en komende wethouders, verzuchten de ondernemers dat alle in het 

verleden uitgesproken intenties, niet tot daden hebben geleid. Ondertussen staan elders 

in de stad de ontwikkelingen niet stil en is er op het nabijgelegen Overwinningsplein 

compleet heringericht en op het Helperplein idem dito. Dergelijke actie is nu hard nodig 

voor de Van Lenneplaan, helemaal nu de verkeersveiligheid (dagelijks) in het geding is. 

Wij hebben daarom de navolgende bespreekpunten, waarvan wij benieuwd zijn of de 

overige fracties het eens zijn met onze stellingname, kort samen te vatten als een 

snellere oplossing voor een verkeersveilige en publieksvriendelijke Van Lenneplaan. 

1. Zijn de overige fracties met ons eens dat jarenlang praten met beloftes en zonder 

daden ongewenst is? 

2. Het college spreekt in het antwoord over een stempelstructuur van de wijk 

waardoor een oplossing lastig is. Wat onze fractie betreft, is de stempelstructuur 

niet leidend, immers niemand bekijkt de wijk van bovenaf. Leidend bij het vinden 

van een oplossing, is wat ons betreft een verkeersveilige en publieksvriendelijke 

oplossing. Bent u met ons eens dat dat het leidend thema moet zijn? 

3. De wijkbewoners zijn ook gebaat bij een verkeersveilige oplossing waarbij ook 

gekeken moet worden naar meer parkeerplekken. Immers, er zijn momenteel 83 

parkeerplekken. Met 77 bewoners en veel bezoekers aan winkelcentrum is het 

logisch dat de parkeerdruk hoog is. Door de wijze van inrichting, fietsers te 

midden van de parkeervakken, auto´s die aan weerszijden kunnen parkeren en 

een hoge omloopsnelheid van alle verkeersstromen, is de verkeersveiligheid laag. 

Als ChristenUnie vinden wij dat alle mogelijke oplossingen in overleg met 

bewoners en ondernemers in kaart gebracht moeten worden. Wij stellen daarom 

voor dat het college dit zo spoedig mogelijk in kaart brengt via een zogeheten 

QuickChangeTrafficLab (wat niet anders is dan een nieuw woord voor een goed 

overleg op korte termijn met alle belanghebbenden waarin alle mogelijke 

oplossingen voor een verkeersveilig en publieksvriendelijke Van Lenneplaan in 

kaart worden gebracht) en in de commissie Beheer en Verkeer van 13 april 



aangeeft welke mogelijke oplossingen er zijn. Omdat er in het verleden vaker 

gesproken is met de wijkbewoners en de ondernemers en de informatie bekend 

is, is dit geen onmogelijke opdracht wat onze fractie betreft. Wij horen graag van 

de andere fracties of zij ook een QuickChangeTrafficLab willen. 

 

*Voor de gestelde schriftelijke vragen, zie:  http://groningen.notudoc.nl/cgi-

bin/vragen.cgi/action=view/id=106457 
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